
Příloha k zápisu ze zasedání vědecké rady MFF � 24. října 2001

Dne 24. 10. 2001 se konalo společné zasedání akademického senátu a vědecké rady
MFF. Na tomto zasedání bylo jednohlasně přijato následující prohlá�ení:

My, členové akademického senátu a vědecké rady MFF, vyjadřujeme jednoznačnou
podporu deklaraci akademického senátu UK z 12. října 2001, která vystihuje aktuální
problémy vysokých �kol.

Zároveň plně podporujeme a oceňujeme aktivity rektora Univerzity Karlovy prof. ing.
Ivana Wilhelma, CSc. i aktivity Rady vysokých �kol, související s jednáními o financování
vysokých �kol na pří�tí rok. I kdy� zvý�ení dotace, poskytované vysokým �kolám ze státního
rozpočtu, o 2 mld. Kč je nezbytné pro úspě�nou činnost vysokých �kol v pří�tím roce, není
tím nijak ře�en problém financování vysokých �kol v del�ím časovém horizontu.

Pokládáme za neúnosné dále odkládat systémové ře�ení financování vysokých �kol.
Po�adujeme vypracování dlouhodobé koncepce vzdělávání na vysokých �kolách, která by
respektovala kvalitativní hlediska a umo�nila mimo jiné zlep�ení infrastruktury a zlep�ení
existenčních podmínek pracovníků a studentů vysokých �kol.
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